الصورة الشخصية

الاسم: منى حسن السيد عبد العزيز القسم: إدارة الاعمال

هاتف المكتب : البريد الإلكتروني الرسمي : mhelsayed@nu.edu.sa الموقع الإلكتروني (إن وجد) :

نبذة تعريفية

الاسم: منى حسن السيد

القسم: ادارة الاعمال

التخصص: اقتصاد

المؤ هلات

الدكتوراه / معهد الدراسات الاسيوية / جامعة الزقازيق 2020

ماجستير /كلية الاقتصاد والعلوم السياسية - جامعة القاهرة 2010

دبلومة التخطيط والتنمية / معهد التخطيط القومي / مصر 2007

بكالوريوس اقتصاد / كلية الاقتصاد والعلوم السياسية - جامعة القاهرة1992

الإهتمامات البحثية: اقتصاديات التنمية - التنافسية - التجارة الخارجية والميزه التنافسية - اقتصاديات الصناعة -

النشر العلمي

تم نشر بحث بعنوان " تعزيز دور الجامعات في زيادة تنافسية قطاع – الصناعة في ضوء رؤية 2030 للمملكة العربية السعودية " بمجلة كلية التجارة جامعة المنوفية مصر 2019

تم نشر بحث بعنوان " التنمية المتوازنة بالمملكة بين الواقع والمأمول " بمجلة كلية التجارة - بجامعة بنها - مصر 2019

الأنشطة الأخرى

Name: Mona Hassan Al-Sayed Abdel Aziz Department: Business Administration

Tel: 0599253834

E-mail: mhelsayed@nu.edu.sa

Web Site (Optional):

Personal Picture

Professional Summary

Qualifications

PhD / Institute of Asian Studies / Zagazig University 2020 Master's degree / Faculty of Economics and Political Science -Cairo University 2010

Diploma in Planning and Development / National Planning Institute / Egypt 2007

Bachelor of Economics / Faculty of Economics and Political Science - Cairo University 1992Research Interests .

Research interests: development economics - competitiveness - foreign trade and competitive advantage

Publications

A research entitled "Enhancing the role of universities in increasing the competitiveness of the industrial sector in light of Vision 2030 for the Kingdom of Saudi Arabia" was published in the Journal of the Faculty of Commerce, Menoufia .University, Egypt 2019

A research entitled "Balanced Development in the Kingdom between Reality and Aspirations" was published in the Journal of the Faculty of Commerce - Benha University - Egypt 2019